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Punten voor de rondvraag commissie AZM en ED de dato 27 januari 2025 
 
Fractie Vraag 

 
AB Kerststad Valkenburg 

Ook dit jaar heeft Kerststad Valkenburg weer massaal toeristen getrokken naar onze mooie gemeente. Naast de vele voordelen die het 
organiseren van dit evenement met zich meebrengt (Valkenburg op de kaart, toerisme, werkgelegenheid etc.) is ons dit jaar ook te oren 
gekomen dat er veel overlast werd ondervonden op het gebied van parkeren door onze eigen inwoners, met name in de gebieden Daalhemerweg 
en Walramplein. Wanneer inwoners hierover een klacht wilde indienen bij de gemeente kwam hier veelal geen reactie op.   
• Hoeveel boetes zijn er uitgeschreven voor het parkeren op het Walramplein zonder ontheffing?  
• Klopt het dat handhaving enkel de opdracht heeft gekregen te handhaven bij calamiteiten en niet bij fout parkeren?  
• Is het van tevoren juridisch goed geregeld met een verkeersbesluit dat het parkeren op het Walramplein enkel voor ontheffing houders was 

tijdens de kerstmarktperiode?   
• Heeft het college inzichtelijk hoe het draagvlak onder onze inwoners voor het organiseren van diverse kerstevenementen in onze gemeente 

eruitziet? Is het mogelijk om dit terug te laten komen in de evaluatie van Kerststad Valkenburg? Ons inziens is het noodzakelijk dat deze 
evaluatie ook met inwoners gedaan wordt. Met name het parkeren voor ontheffing houders op het Walramplein en de Daalhemerweg. Graag 
een reactie van het college hierop.   

 
Collectieve verzekering praalwagens 
Wegens nieuwe regelgeving is het vanaf dit jaar verplicht om een collectieve verzekering voor praalwagens af te sluiten die deelnemen aan 
carnavalsoptochten. Wij kunnen ons voorstellen dat deze extra kostenpost, maar ook een toename aan bureaucratie niet ten gunste komt van de 
carnavalsverenigingen in onze gemeente en kernen.  
• Is het college bereidt om te informeren bij deze verenigingen in hoeverre deze dit als een probleem ervaren? Wij horen graag van het 

college welke rol de gemeente hierin kan nemen. 
 

VSP Doelgroepen bad 
• Kan de wethouder de stand van zaken aangeven over de gesprekken met o.a. de provincie aangaande het realiseren van een doelgroepen 

bad in het Heuvelland? 
 
Inspraakverordening 
Per 1 januari 2025 is het verplicht dat iedere gemeente haar inspraakverordening vervangt door een nieuwe Participatieverordening. Deze dient 
voor 1 januari 2027 door de raad te zijn vastgesteld. 
• Is dit bij u bekend? 
• Hebben wij nog een inspraakverordening? 
• Wanneer staat dit op uw jaarplanning? 
• Kunnen wij als raadsfracties betrokken worden bij de totstandkoming van deze nieuwe verordening? 
 

 



2 
 

 
PGP Vuurwerkbeleid 

Landelijk is er weer veel ophef geweest over incidenten met vuurwerk, zowel rond oud en nieuw als daaromheen. Ook regionaal, met meer 
verwijzingen naar HALT.  
• Wat zijn de cijfers over vuurwerkincidenten in Valkenburg aan de Geul zoals klachten, vuurwerkvrije zones, autobranden, weggelopen 

huisdieren en ongelukken?  
 
Een totaal vuurwerkverbod hangt mede samen met ontwikkelingen op landelijk gebied, maar ook door het jaar heen wordt er vuurwerk 
afgestoken in onze gemeente, zoals bij Chateau Sint Gerlach.  
• Is het college daarvan op de hoogte en is het college bereid om Valkenburg aan de Geul in elk geval 364 dagen van het jaar vuurwerkvrij te 

maken?  
 
Confetti zonder plastic 
In onze APV staat dat er geen confetti met plastic gebruikt mag worden. Toch gebeurde dit bij carnaval 2024. College zegde toe het verbod 
nogmaals onder de aandacht te brengen bij verenigingen en via de Mazjerang.  
• Een aantal maanden geleden stond er iets over in de Mazjerang, maar is het ook nogmaals bekend gemaakt bij de carnavalsverenigingen in 

onze gemeente? 
 

VVD ---  
 

CDA 
 

Evaluatie kerststad Valkenburg 2024 
Ongetwijfeld kunnen we op korte termijn een evaluatie kerststad Valkenburg 2024 tegemoet zien. Toch willen wij alvast enkele vragen stellen. 
• Zijn er enquêtes gehouden onder bezoekers van Kerststad Valkenburg? Zo ja, hoe heeft dit plaatsgevonden? 
• Is of worden bij de evaluatie ook de inwoners van onze gemeente betrokken. Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 
• Meten is weten. Kan de wethouder ons toezeggen dat wij, net als in het verleden (zie bijv. raadsnota d.d. 1 april 2019 en RIB 19.24 RIEO) 

een uitgebreider evaluatieverslag krijgen van het aantal bezoekers verdeeld over de attracties en de dagen/weken in de afgelopen jaren? 
• In de krant en social media staan berichten over de slechte kwaliteit van producten die door sommige standhouders tegen een veel te hoge 

prijs worden aangeboden. Hoewel dit niet de verantwoordelijkheid is van de gemeente is dit toch geen goede reclame voor Valkenburg aan 
de Geul. Welke mogelijkheden heeft de gemeente om deze ontwikkeling een andere richting te geven? 

 
Toetreding van gemeente Valkenburg aan de Geul in de K80 
Afgelopen week hebben wij RIB 25.02ontvangen waarin de gemeenteraad wordt geïnformeerd over toetreding van onze gemeente in de K80.  
• Wij vragen ons af waarom de gemeenteraad nooit eerder is geïnformeerd over het voornemen tot toetreding en of hiervoor ook geen 

raadsvoorstel noodzakelijk is. Graag een reactie van de portefeuillehouder. 
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Pilotproject Lindenlaan Valkenburg + invulling leegstaande panden 
Aangezien de wethouder eerder heeft aangegeven met een aantal initiatiefnemers voor dat gebied (Lindenlaan Valkenburg) te spreken, graag 
een stand van zaken. 
Daarnaast staan er een aantal panden in het centrum leeg en zijn er daar de afgelopen tijd nog een aantal bijgekomen.  
• Welke rol ziet de wethouder voor zichzelf weggelegd om deze leegstand tegen te gaan? En welke stappen worden er vanuit de gemeente 

genomen om dit tegen te gaan? 
 
Vrijheidsmaaltijden 
Traditiegetrouw vindt er jaarlijks op de avond van 4 mei een herdenking plaats bij het provinciaal verzetsmonument op de Cauberg. Zo wordt 
vorm gegeven aan het herdenken echter van vieren op 5 mei is in Valkenburg geen sprake. 
 
In veel andere gemeenten in Nederland worden jaarlijks op 5 mei vrijheidsmaaltijden georganiseerd. Binnen de gemeenschap Valkenburg leeft 
het idee om ook hier op 5 mei een vrijheidsmaaltijd te organiseren. Afgelopen week is namens gouverneur Roemer en het Nationaal 4/5 comité 
een mail verstuurd. Een citaat uit deze mail die bij de gemeente bekend is, is als volgt:  
 
“Op 5 mei worden door heel Nederland en het Caribisch deel van het Koninkrijk Vrijheidsmaaltijden georganiseerd, een mooie traditie om 
samen de vrijheid te vieren. In het kader van het lustrumjaar 80 jaar vrijheid (2024-2025) nodigen Gouverneur Roemer en het Nationaal Comité 
4 en 5 mei u uit om een vrijheidsmaaltijd te organiseren op Bevrijdingsdag 2025. 
De Vrijheidsmaaltijd biedt een gelegenheid voor bijzondere ontmoetingen en waardevolle gesprekken over vrede en (on)vrijheid. 
Vrijheidsmaaltijden kunnen in allerlei vormen en maten plaatsvinden, van een kleine bijeenkomst in de tuin tot een feestelijk samenzijn op 
straat, op pleinen, in buurt- en gemeentehuizen en bij culturele instellingen of andere bijzondere locaties. Tijdens de maaltijden wordt er 
vrijheidssoep geserveerd, hét symbool van de Vrijheidsmaaltijd”.  
 
• Onze vraag is of de gemeente c.q. het plaatselijke 4 en 5 mei comité de oproep van de gouverneur zelf ter hand neemt? Dit in navolging van 

de organisatie van de herdenking of de oproep om dit te organiseren overlaat aan lokale initiatiefnemers waarbij de gemeente wil 
ondersteunen. 

 
 


